

Circular / Circulaire / Zirkular / Circular : 61/2009

circulaires.fci.be

03/09/09



APPLICATIONS FOR INTERNATIONAL RESCUE DOG TESTS : OFFICIAL CALENDAR

During its meeting in Luxemburg on March 26-27th 2009 the FCI General Committee approved the **FCI Guidelines for awarding the CACIT at International Rescue Dog Tests** (see our circular 60/2009 dated 02.09.2009)

According to the Guidelines, applications to organize a CACIT trial sanctioned by the FCI must be sent to the General Secretariat of the FCI and to the person in charge in the Rescue Dogs commission latest 3 months before and earliest 4 years before the date of the trial through the FCI member organisation. The Rescue Dogs Commission draws up the calendar of the events and sends it to the FCI Office for distribution to all the members and contract partners of the FCI.

The FCI will only authorize trials to be held on the same day provided that these events are held at an air distance of at least 200 km i.e. there must be at least 200 kms between 2 trials in this discipline (Rescue). Otherwise the approval can be given provided that the organiser who first submitted an application gives his consent to the second applicant.

The discipline (Rescue) i.e. the regulation on the basis of which the CACIT is awarded must absolutely be indicated on the application.

Applications which are not sent in time will not be taken into consideration. The FCI will only recognize CACIT Rescue Dog Tests properly applied for.

Please note that the above decision will apply to the “**2010 Official FCI Calendar for Rescue Dog tests**” and the subsequent ones.

Person in charge of the calendar from the Rescue Dogs Commission:

Mrs Catharina DETLEFSEN DAHLSTRÖM

Secretary

Tranbyggevägen 29

SE - 197 92 BRO

SWEDEN

tel : + 46 8 582 44 13

e-mail : catharina.d.d@telia.com

Циркуляр: 61/2009

03.09.09

**Оформление заявок на Международное Тестирование Собак-Спасателей:
Официальный Календарь**

На заседании в Люксембурге 26-27 марта 2009 Генральныи Комитет МКФ утвердил **Положение МКФ о присуждении наград САСИТ на Международном Тестировании Собак-Спасателей** (см. Циркуляр 60/2009 от 02.09.2009).

Согласно этому **Положению** заявки на организацию испытаний САСИТ, санкционированных МКФ, должны быть отправлены в Главный Секретариат МКФ или ответственному лицу из Комитета по собакам-спасателям не позже, чем за 3 месяца и не раньше, чем за 4 года до даты проведения испытаний через организацию-члена МКФ. Комитет по собакам-спасателям разрабатывает календарь мероприятий и отправляет его в Офис МКФ для дальнейшего распространения всем членам и контрактным партнерам МКФ.

МКФ разрешит проведение 2 испытаний по одной дисциплине (Спасение) в один и тот же день только в том случае, если расстояние между местами проведения этих испытаний не меньше 200 км. В противном случае утверждается та заявка на проведение испытаний, которая была подана раньше.

Дисциплина (Спасение), то есть положение, по которому присуждается Сертификат САСИТ, должна быть четко указана в заявке.

Заявки, поданные не вовремя, рассматриваться не будут. МКФ будет рассматривать только те заявки на проведение испытаний САСИТ, которые были поданы должным образом.

Просим обратить внимание, что выше указанное предписание касается «Официального Календаря Проведения Тестирования Собак-Спасателей на 2010 год» и **последующих календарей**.

Ответственный за составление Календаря Тестирования Собак-спасателей из Комитета по собакам-спасателям Мисс Катарина Детлефсен Далстром.